
Referat - for Kollegierådsmøde  
9/11 – 19:30 

1. Fremmødte 

- Sebastian 3228 

- Joachim 1036 

- Christina 3128 

- David 1033 

- Amanda 2011 

- Martin 2011 

- Anders 3226 

 

2. gæster 

- Pernille 1040. 
- Ida 1046. 

Begge til post om rengøring på deres køkken.  

 

3. Lukkede punkter 

LUKKET  
 

4. Godkendelse af seneste referat 

- Referatet er godkendt. 

 

5. Post, mail og facebook.  

Problem med køkken og rengøring:  
- 7:20 starter det, ikke andre i køkkenet imens. Det er lidt et problem ift. Morgenmad og madpakker.  
- vi snakker med portnerne om det at rengøringen kan overtales til at køre rengøringen spejlvendt den 
ene af de 2 dage de kommer. Køkkenet angiver sig meget generet af det.  
- Joachim og David snakker med portnerne om det.  
 
-  

 

6. Nyt siden sidst 

- D. 18/1 har der været Coronabil på besøg. Til næste gang skal rengøringslyset tændes og der skal 
ses på mere varme til folkene.  
-  



 

7. Konto update og andet fra kassereren 

- Der er 512.000 på kontoen. Der er ikke betalt køkkenpenge endnu, vi regner med at gå ind i februar 
med godt 500.000.  

 

8. Tv pakker.  

- Det er ikke muligt at svare på hvor mange der bruger TV-pakkerne på værelserne.  
- Sebastian indhenter tilbud for at få tv-pakker på køkkenerne kun. På generalforsamlingen stemmer 
vi om at fjerne tv-pakkerne på værelserne.  

 

9. Generalforsamling: 

- EKSTRAORDINÆR GENERALFORSAMLING 18. APRIL 2021 kl.  

- Som Coronasituationen er nu, er det ikke sandsynligt at afholde ordinær generalforsamling i 
Februar. Generalforsamlingen rykkes til planlagt ekstraordinær generalforsamling.  
- Martin snakker med praktik sted om løsninger,  
- Anders smider opslag på Facebook-gruppen omkring situationen og spørger kollegianerne ad.  

 

10. FB gruppen:  

- Afstemning på FB gruppen vedrørende job opslag tilladt på facebook endte: 78 for, 11 mod.  
- Det indskrives i reglerne for gruppen.  

 

11. Fødselsdagen 

- Rådet beslutter at udskyde årets fødselsdag til efter d. 27/6 hvor alle bør være vaccinerede. 
- Næste møde skal vi have møde med resterende fødselsdagsudvalg og ser hvor mange der er klar 
endnu og hvornår det kan lade sig gøre for dem.  

- Kan være der skal findes nye medlemmer for at afvikle eventet.  
- Martin kontakter fødselsdagsudvalget og får dem med til næste rådsmøde.  

 

12. Støjgener og fest 

- Der har været enkelte fester i løbet af Januar, der er ikke modtaget konkrete klager.  
- Generelt kan det være svært at lukke eller dæmpe en fest ned for den enkelte. Spørgsmålet er hvor 
stort et problem det er for beboerne.    

- Anders smider et opslag på gruppen.  

 

13. Planlægning af næste møde 

- 2/2 klokken 19 – Anders Laver link.  



 

14. Punkter til næste gang: 

- TV-pakker – tilbud om kun tv på køkkenerne. 

- Fødselsdagen.  

 

15. eventuelt 

-  


